

مجموعة المستثمرين القطريين (ش.م.ع.ق)

السادة المساهمين الكرام، إستناداً الى نص المادة (124) من قانون الشركات يرجى العلم بأنه تقرر فتح باب الترشح لعضوية مجلس الادارة عن الأعوام الثلاث (2022 ، 2023 ، 2024) وذلك وفق أحكام القانون رقم (8) لسنة 2021 بتعديل بعض أحكام قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم (11) لسنة 2015 ، على أن تبدأ الشركة في إستلام إستثمارات الترشح إعتباراً من بداية ساعات العمل يوم الأربعاء 2022/01/26 وحتى نهاية ساعات العمل يوم الثلاثاء 2022/02/01 .

تقديم طلبات الترشح على الاستثمارات المعدة لذلك وفق الشروط والمعايير المحددة في المادة (97) من القانون رقم (8) لسنة 2021 بتعديل بعض أحكام قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم (11) لسنة 2015 وأحكام المواد (31 ، 32) من النظام الأساسي للشركة ، مع مراعاة نظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية وبخاصة المواد (5 ، 6) .

شروط عامة للترشح :

يشترط في عضو مجلس الإدارة :

1. ألا يقل عمره عن واحد وعشرين عاماً ، و أن يكون متمتعاً بالأهلية الكاملة.
2. الا يكون قد سبق الحكم عليه بعقوبة جنائية ، او في جريمة مخلة بالشرف أو الامانة او في جريمة من الجرائم المنصوص عليها في المادتين (334)،(335) من قانون الشركات التجارية المشار إليه ، أو أن يكون قضي بإفلاسه، ما لم يكن قد رد إليه إعتباره.
3. أن يكون مساهماً و مالكاً لعدد 100,000 سهم من أسهم الشركة ، يخصص لضمان حقوق الشركة والمساهمين والدائنين والغير عن المسؤولية التي تقع على أعضاء مجلس الإدارة .
- ويجب إيداع تلك الأسهم لدى جهة الإيداع أو في أحد البنوك المعتمدة خلال ستين يوماً من تاريخ بدء العضوية ، ويستمر إيداعها مع عدم قابليتها للتداول أو الرهن أو الحجز إلى أن تنتهي مدة العضوية ويُصدق على ميزانية آخر سنة مالية قام فيها العضو بأعماله .
- وإذا لم يقدم العضو الضمان على الوجه المذكور بطلت عضويته ما لم يكن عضواً مستقلاً أو ممثل للعاملين بالشركة ، فيستثنى من شرط ضمان العضوية المنصوص عليه في البند (3) من هذه المادة.
4. على جميع المرشحين مراعاة متطلبات الترشح وشروط العضوية الواردة بالنظام الأساسي للشركة، وأحكام قانون الشركات التجارية ونظام حوكمة الشركات المدرجة في السوق الرئيسية.

الرجاء من حضرات السادة المساهمين الراغبين في تقديم أوراق الترشح مراجعة سكرتارية مجلس الإدارة بمقر الشركة الرئيسي – منطقة لوسيل ، برج مجموعة المستثمرين القطريين، لاستلام وملء النماذج المطلوبة او زيارة الموقع الإلكتروني للشركة للحصول على نسخة منها ، على أن تقدم جميع النماذج مدعمة بالمستندات الثبوتية قبل الموعد المحدد لإقفال باب الترشح .

الموقع الإلكتروني : www.qatariinvestors.com

للاستفسار : 44747077 / 44747000



Qatari Investors Group (Q.S.P.C)

Honorable shareholders, based on Article (124) of the Companies Law, please note that it has been decided to open nomination for membership of the Board of Directors for the three years (2022, 2023, 2024) in accordance with the provisions of Law No. (8) of 2021 amending some provisions of the Commercial Companies Law Promulgated by Law No. (11) of 2015, provided that the company begins receiving nomination forms during the business hours from Wednesday 01/26/2022 to Tuesday 02/01/2022.

Nomination applications shall be submitted on the forms prepared for this purpose in accordance with the conditions and criteria specified in Article (97) of Law No. (8) of 2021 amending some provisions of the Commercial Companies Law promulgated by Law No. (11) of 2015 and the provisions of Articles (31, 32) of the company's articles of association subject to the Corporate Governance Code of the legal entities listed in the main market, in particular articles (5 and 6).

General Nomination Conditions:

A board member shall be:

- 1- Not less than twenty one (21) years of age and shall have full capacity.
- 2- Never have been punished by a criminal sentence; convicted of a crime involving moral turpitude and honesty or convicted of a crime stated in Articles (334 and 335) of the aforementioned companies law; or ruled bankrupt unless rehabilitated.
- 3- Be a shareholder owning a number of 100,000 shares of the company's shares. Such shares shall be allocated to guarantee the rights of the company, the shareholders and third parties against the board members.

These shares shall be deposited in an accredited bank or the depository within sixty (60) days from the commencement of their membership. Such shares shall continue to be deposited and may not be traded, mortgaged, or subject to seizure until the term of membership expires and the budget of the last financial year during which the board member undertook his actions is approved.

If the member does not provide the guarantee as mentioned, its membership becomes invalid. The Independent and the Employees Representative Members shall be exempted from this requirement stipulated in clause (3).

- 4- All nominees shall observe the nomination requirements and membership conditions mentioned in the company's articles of association, the provisions of the Commercial Companies Law and the Corporate Governance Code for Companies listed on the main market.



Shareholders wishing to submit nomination papers are kindly requested to contact the Board of Directors Secretariat at the company's main headquarters - Lusail District, Qatari Investors Group Tower, in order to receive and fill out the required forms. Or otherwise visit the company's website to obtain a copy of the forms. All forms shall be submitted with the supporting documents before the nomination closing time.

**Website: www.qatariinvestors.com
For enquiries: 44747077 / 44747000**